
 
 
 
 

□ Technische vraag  
 

 

 

 

Door 

Kopie aan 

Volgnummer 

Zaaknummer 

 

J. Schwiebbe, CDA 

Raad (via griffie) 

19-051 

1948273800 

Portefeuillehouder H.G.W.M. van Rooijen 

Datum     24 september 2019 Bijlage(n)  

    

Onderwerp: Grondstoffenbeleid 2019 

 

 

Geachte heer Schwiebbe, 

 

Naar aanleiding van uw onderstaande vragen van 13 september 2019 antwoorden wij u als volgt. 

 

Vraag 

Uw raadsinformatiebrief van 16 juli 2019 over de stand van zaken en afronding invoering nieuw 

Grondstoffenbeleid 2019 heeft bij ons een aantal vragen opgeroepen.  

Zoals u aangeeft is door omstandigheden de druppel niet meer in gebruik bij de milieustraat.  

Onze inwoners zijn nu verplicht om het aangeleverde per pin te betalen. 

1. worden er problemen ervaren bij de betalingen (pas vergeten, geen pas ed.)? 

2. is er nu goed inzicht en registratie van de hoeveelheid en soort afval wat aangeboden wordt 

op de milieustraten? 

3. De tussentijdse monitoring van de cijfers 2019 laat een tekort zien. Wat is het verwachte 

tekort als het scheidingspercentage van 74% zoals u aangeeft, doorzet? 

4. Wat zijn de extra kosten voor het frequenter ophalen van GFT afval in de kernen? 

5. Wat zijn de extra kosten van de bezetting binnen het team afval voor 2019 en moet die 

volgens u zo blijven? 

6. Is de hoeveelheid afvaldumpingen buitengebied toegenomen na 1-1-2019? Over hoeveel 

meldingen praten we en hoe is dat in verhouding t.o.v. 2018? 

7. de kosten voor het ophalen en verwerken van het afval stijgen jaarlijks fors. Zijn de kosten die 

gemeente Meierijstad doorberekend hoger dan de doorberekende kosten bij vergelijkbare 

gemeenten? Zo ja, kunt u daarvoor een verklaring geven? 

 

Voor het ophalen van GFT afval in het buitengebied zijn de nodige aanpassingen niet vlot 

verlopen door het ontbreken van een simpele aanmeldingsmethode en hebben de mensen in het 

buitengebied extra moeite moeten doen om hun groenbak te laten ledigen. 

8. Is deze afwijkende methode voor het buitengebied efficiënter gebleken dan het ophalen 

zonder aanmelden één keer in de 2 weken?  
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9. Is er een klachtenregister bijgehouden door Van Kaathoven? Zo ja, hoeveel meldingen zijn er 

ontvangen? Zo niet, waarom is dat niet bijgehouden? 

 

Methodiek 

In de RIB geeft u aan dat op dit moment sprake is van uniforme acceptatie, tariefstelling en 

afrekenmethode. De afgelopen maanden hebben wij verschillende geluiden van onze burgers 

opgevangen waaruit blijkt dat dit niet altijd het geval is. Bij het aanbieden van afval bij de 

milieustraat wordt ingeschat hoeveel kilo’s afval gestort gaat worden en vervolgens wordt hiervoor 

het geldende tarief in rekening gebracht. Het is echter niet mogelijk om hierbij uniform te zijn 

omdat deze inschattingen subjectief zijn. Bij de milieustraat in Schijndel kan voor het aanleveren 

van dezelfde hoeveelheid afval meer of minder in rekening worden gebracht dan bij de 

milieustraat in Sint-Oedenrode of Veghel. 

 

Bovenstaande is geen uniforme acceptatie en dat vindt het CDA niet gewenst. Het CDA is 

voorstander van het principe “de vervuiler betaalt” en is dan ook van mening dat het wegen van 

het aangeleverde afval een betere methodiek is dan het inschatten van het aantal aangeboden 

kilo’s. Hierdoor is er geen sprake meer van willekeur en ontstaat er ook geen discussie meer over 

de aangeboden hoeveelheid. Op de milieustraten van Veghel en Sint-Oedenrode is een weegbrug 

aanwezig. Voor Schijndel zou dit een aanpassing betekenen.  

 

10. Het CDA hoort graag van het college wat zij van deze aanpassing vinden. Dit kan tijdens de 

beeldvormende avond van 26 september als het onderwerp op de agenda staat. 

 

Antwoord 

1. Worden er problemen ervaren bij de betalingen (pas vergeten, geen pas ed.)?  

Nee, bij de betalingen met de pinpas worden geen problemen ervaren. 

 

2. Is er nu goed inzicht en registratie van de hoeveelheid en soort afval wat aangeboden wordt 

op de milieustraten?  

De hoeveelheid en soort afval wat wordt aangeboden op de milieustraten wordt door de 

milieustraatbeheerder geregistreerd in het daarvoor bestemde registratiesysteem. 

 

3. De tussentijdse monitoring van de cijfers 2019 laat een tekort zien. Wat is het verwachte 

tekort als het scheidingspercentage van 74% zoals u aangeeft, doorzet? 

Het verwachte tekort voor 2019 is € 427.000,- (Bestuursrapportage 2019).  

 

4.  Wat zijn de extra kosten voor het frequenter ophalen van GFT afval in de kernen? 

De extra kosten voor het frequenter ophalen van GFT afval in de kernen bedragen € 577.912,-. 

Daar tegenover staat een besparing voor het ophalen van restafval van € 862.772,-. In totaal 

betekent dit een besparing van € 284.860,-.  

 

5. Wat zijn de extra kosten van de bezetting binnen het team afval voor 2019 en moet die 

volgens u zo blijven? 

De kosten voor de extra bezetting in 2019 van het team afval betreft extra inzet vanuit de afdeling 

administratieve ondersteuning, deze kosten worden niet doorberekend naar Afval.  

Vanaf het jaar 2020 wordt de bezetting van het team Afval structureel uitgebreid met de functie 

beheer Afval. De totale kosten hiervoor bedraagt jaarlijks € 81.270,-. 
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6. Is de hoeveelheid afvaldumpingen buitengebied toegenomen na 1-1-2019? Over hoeveel 

meldingen praten we en hoe is dat in verhouding t.o.v. 2018? 

De hoeveelheid afvaldumpingen is in de eerste helft van 2019 ten opzichte van het gehele jaar 

2018 toegenomen met 11 stuks meldingen (van 128 meldingen in 2018, naar 139 meldingen voor 

de eerste helft van 2019). 

 

7. De kosten voor het ophalen en verwerken van het afval stijgen jaarlijks fors. Zijn de kosten die 

gemeente Meierijstad doorberekend hoger dan de doorberekende kosten bij vergelijkbare 

gemeenten? Zo ja, kunt u daarvoor een verklaring geven? 

De kosten die gemeente Meierijstad doorberekend voor het ophalen en verwerken van afval zijn 

over het algemeen niet hoger dan de kosten bij vergelijkbare gemeenten. Dit is terug te lezen in 

het rapport ; ‘Ontwikkeling gemeentelijke woonlasten Meierijstad 2016-2019’. De ontwikkelingen 

van de afvalstoffenheffing staan hier ook in vermeld. De Raad is hierover geïnformeerd door 

middel van een raadsinformatiebrief, zaaknummer 1948253620, d.d. 1 juli 2019. 

 

8. Is deze afwijkende methode voor het buitengebied efficiënter gebleken dan het ophalen 

zonder aanmelden één keer in de 2 weken? 
Van Kaathoven maakt per ledigingsronde buitengebied een gerichte route (op basis van de 
aanmeldingen) wat gekoppeld wordt aan de bestaande binnen de kom route, dat is altijd 
efficiënter dan iedere week de gehele gemeente doorrijden.  

 

9. Is er een klachtenregister bijgehouden door Van Kaathoven? Zo ja, hoeveel meldingen zijn er 

ontvangen? Zo niet, waarom is dat niet bijgehouden? 

Van Kaathoven stuurt in opdracht van de gemeente maandelijks de geregistreerde klachten door. 

Over het eerste half jaar van 2019 zijn er 23 stuks klachten ontvangen van het GFT in het 

buitengebied, dit betreft met name de klacht dat de GFT container niet is geledigd. 

 

10. Methodiek afrekenmethode milieustraat; Het CDA hoort graag van het college wat zij van 

deze aanpassing vinden. Dit kan tijdens de beeldvormende avond van 26 september als het 

onderwerp op de agenda staat. 

Dit onderwerp is (evenals alle bovenstaand gestelde vragen) een onderdeel van de presentatie en 

zal verder worden toegelicht tijdens de beeldvormende avond van 26 september.  

 

 

Hoogachtend, 

 

H.G.W.M. van Rooijen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


